
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 18. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 20. lipnja 2024. godine, u Velikoj 

vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/24-01/7, URBROJ:2109-02-24-01, od 14. lipnja 
2024. godine sazvao Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine Međimurske županije.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici nazočno 33 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Ivan Borović, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić, Dragutin Glavina, Zvezdana Gazdek, Stjepan Horvat, Igor Ivković, Željko 
Kofjač, Elvis Kralj, Ivan Kolmanić, Goran Kozjak, Franjo Makovec, Ivan Martan, Zlatko 
Marciuš, Mario Medved, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Andreja Marić, Alojz Nestić, Dijana 
Novak, Mladen Novak (HNS), Mladen Novak, Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Bojana Petrić, 
Ivica Požgaj, Marija Prekupec, Zvonimir Siladi, Boža Škvorc, Dražen Vidović i Miljenko Zobić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marina Gradišer, Nina Plaftak, Saša Horvat, 
Nikola Hren i Ljubomir Kolarek. 

Sjednici su bili nazočni i: Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, Petra 
Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana, Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za 
Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela 
proračun i javnu nabavu, Lidija Farkaš, pomoćnica pročelnice, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica 
Upravnog odjela za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić 
Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, 
pročelnica Upravnog odjela za civilno društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, 
pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, Tibor Vegh, pročelnik Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Darko Radanović, pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Natalija Šoltić, pročelnica Službe za 
unutarnju reviziju, Igor Šegović, ravnatelj Županijske bolnice Čakovec, Sandra Novak, 
pomoćnica ravnatelja Županijske bolnice Čakovec za financijsko poslovanje, Vladimira Križaj 
– Grabant, ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Međimurske županije, Đurđica Hamer, 
ravnateljica Županijske uprave za ceste Međimurske županije, Dijana Posavec, ravnateljica 
Centra dr. Rudolfa Steinera, Mladen Ružman, direktor Piškornice d.o.o., Marijan Blažok, 
direktor Piškornice – sanacijsko odlagalište d.o.o. te predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 17. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (33 „za“) uz 33 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 17. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
 
 
 
 



Ivan Martan, vijećnik istaknuo je da je prisustvovao klubu koalicijskih partnera gdje je 

slušajući župana dobio dojam da u Međimurju teče med i mlijeko. Međutim, naglasio je da to 

nije tako. Kao prvo, žetva je pred vratima, a još nisu formirane cijene pšenice. Netko je bacio 

van 170,00 eura, a u Mađarskoj je formirana cijena 230,00 eura, u Sloveniji 240,00 eura te u 

Austriji nešto više. Očito netko radi na tome da ukinu naše poljoprivrednike kako bi nama 

uvozili pšenicu iz Ukrajine koja je sa sigurnošću 50 posto slabije kvalitete. Drugi problem je to 

što su do sada poljoprivrednici primili ¼ poticaja, dok su prošle godine do ovog vremena 

primili ¾, a ¼ je ostala za jesenski dio radova. Glede navodnjavanja rekao je da vodovod u 

Kuršancu apsolutno ne radi, a kako dolaze vrućine kulturi je potrebna voda. Isto tako 

poznato je da u Međimurju propada i nestaje životinjski svijet i to zato što Trnavom od 1954. 

godine teče smrdetina umjesto da se napravilo ono što je na 3. sjednici Županijske skupštine 

predložio i što je u konačnici jednoglasno prihvaćeno od strane vijećnika. Ali o tome kao da 

netko nema uši, nego pričam ti priču. Glede preuzimanje osnivačkih prava Bolnice kazao je 

da je prvi govorio o tome te je dao i jedno veliko priopćenje za Međimurske novine gdje je 

jasno rekao da ukoliko u Hrvatskoj postoji imalo demokracije da se po predmetnom pitanju 

trebao raspisati referendum. Od 1953. do 1970. žitelji Međimurja su samodoprinosom 

izgradili Bolnicu i to treba poštivati. Međutim, župan se predomišljavao, pa je podnio 

ustavnu tužbu, a do sada nema ništa. U svezi gospodarstva rekao je da je ono u Međimurju 

najlošije u cijeloj Republici Hrvatskoj. Poljoprivrednici su u gabuli jer ne mogu prodati svoje 

proizvode. Primjerice u svim drugim države dok postoji 1 kg domaće proizvodnje se ne može 

uvesti ništa, a kod nas se to ne poštuje i sada će neka Fortenova grupa uvažati pokvarenu 

robu. 

Matija Posavec, župan kazao je kako mu je drago što je vijećnik na kreativan način 

izmijenio standarde aktualnog sata jer se obično postave pitanja, a iz izlaganja gospodina 

Martana nije shvatio koje je pitanje upućeno izvršnoj vlasti Međimurske županije, pa se 

referirao na iznijete teze.  Dakle, Međimurska županija ne definira cijenu pšenice. Stanje na 

tržištu pšenice ili općenito u poljoprivredi te poticaja je u nadležnosti Ministarstva 

poljoprivrede. Što se tiče konstatacije da je međimursko gospodarstvo najlošije u Hrvatskoj 

ne zna na temelju čega to vijećnik tvrdi jer je dovoljno uzeti samo brojke, statističke podatke, 

neku opću atmosferu stanja na tržištu rada i u gospodarstvu i onda će vidjeti da to nije baš 

tako. Međimurje zapravo ima najsnažnije gospodarstvo po glavi stanovnika, a  to se vidi po 

rastu BDP-a, po gotovo dvostruko većem izvozu roba i usluga u odnosu na prosjek Hrvatske. 

U Međimurju po glavi stanovnika izvoz je 8.105,00 eura, a 4.736,00 eura prosjek izvoza u 

Hrvatskoj. Prerađivačka industrija je ostvarila gotovo 30 posto više prihoda nego turizam 

Hrvatske. Zapravo najveći utjecaj u prerađivačkoj industriji ima Sjever Hrvatske, a 

Međimurska županija ima 42 posto zaposlenih u istoj. Što se tiče bolnice, dakle gledano 

formalno – pravno promijenjen je Zakon. Nije ga promijenila Županija, nego je Vlada 

predložila Zakon, parlamentarna većina je taj Zakon usvojila i isti je na snazi od 1. siječnja. 

Županija ne može organizirati referendum jer nema za to niti elemenata niti pravnu snagu, 

pa se napravilo ono što se moglo napraviti odnosno Županijska skupština je podnijela zahtjev 

za ocjenu ustavnosti Ustavnom sudu da spriječi upravo taj Zakon. Po Zakonu je Ustavni sud 



trebao reagirati u roku od 30 dana. Sad je prošlo 8,9 mjeseci još uvijek nisu reagirali već su 

samo jučer/prekjučer poslali jedan dopis gdje traže dodatna očitovanja u smislu nekih naših 

parametara i argumenata. Znači barem su otvorili predmet i stavili ga u razmatranje. Čeka se 

odluka Ustavnog suda i na temelju toga će se ići dalje. Stav, ove Županijske skupštine, a 

pogotovo izvršne vlasti je da se definitivno bori da zaštiti interese Županijske bolnice 

Čakovec. 

Željko Pavlic, vijećnik kazao je da nakon dugo vremena svjedočimo završetku jedne 

obilaznice u Međimurskoj županiji, obilaznice Grada Preloga. No, postoji bojazan da će 

izgradnjom obilaznice doći do povećanja broja vozila koja će se kretati od Draškovca preko 

Svete Marije i Donjeg Mihaljevca do Donje Dubrave što će povećati nesigurnost pješaka i 

biciklista na državnoj cesti broj 20 na toj dionici. To posebno važi za Općinu Sveta Marija, 

naselja Sveta Marija i Donji Mihaljevec, koja je jedna od rijetkih općina koja na svojem 

području nema ni metra izgrađene pješačko-biciklističke staze na državnoj cesti. Valja 

napomenuti da i vozači iz Općine Sveta Marija, prema Zakonu o cestama uplaćuju Hrvatskim 

cestama naknadu za financiranje građenja i održavanja javnih cesta koja se uplaćuje po litri 

goriva naplaćene trošarine od 0,11 eura i vrijeme je da se taj novac vrati investiranjem na 

području općine. Slijedom navedenog, pitao je, hoće li i kada Hrvatske ceste krenuti u 

izgradnju pješačko – biciklističkih staza na državnoj cesti D20 na području općine Sveta 

Marija kako bi se povećala sigurnost pješaka i biciklista. 

Drugo, podsjetio je da je 2020. godine Skupština Međimurske županije, na prijedlog 

MDS-a, usvojila Zaključak kojim se poziva HŽ Infrastruktura da u narednim godinama osigura 

dostatna sredstva za obnovu i redovito održavanje mreže pruga i pružne infrastrukture na 

području Međimurske županije. Prolazi već peta godina od donošenja zaključka i početka 

radova, no glavni projekt obnove, dionica pruge od Čakovca do Kotoribe do državne granice,  

u cijelosti nije još završen. Radi se o najstarijem dijelu željezničke pruge u Hrvatskoj. Prvih 42 

kilometara pruge izgrađena su na dionici od Kotoribe do Macinca, a puštena je u promet 24. 

travnja 1860. godine te je dugogodišnjom nebrigom i neulaganjima postala nesigurna i 

nepouzdana za vožnju. Napomenuo je da žitelji Međimurske županije pune Proračun HŽ 

Infrastrukture prema Zakonu o željeznici, uplatom po litri goriva od 0,03 eura naplaćene 

trošarine. Slijedom navedenog, pitao je HŽ Infrastrukturu, kada će u potpunosti biti završena 

dionica pruge od Čakovca do Kotoribe do državne granice i koji se radovi još predviđaju na 

obnovi mreže pruga i pružne infrastrukture na području Međimurske županije. 

U svezi turističkog vlaka koji je vozio na relaciji Zagreb - Čakovec i Čakovec - Zagreb, je 

pitao, je li bilo presjedanja na tom vlaku jer prema tumačenju HŽ Putničkog prometa još se 

ne može dobiti direktna linija bez presjedanja zbog toga što se u Zagrebu prelazi na 

elektrovuču.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da će pisani odgovor dati  resorne institucije te 

dodao da je prema njemu dostupnim informacijama HŽ Infrastruktura u ovome trenutku u 

procesu odabira izvođača ili su ga odabrali, pa je žalba. Vezano za potpunu rekonstrukciju 

dionice Kotoriba-Čakovec-Varaždin-Koprivnica-Zagreb rekao je da je osigurano 180 milijuna 

eura te će se modernizirati pruga da vlak postigne brzinu 120 km/h i to je u duhu svega 



onoga za što se zalažemo. Predsjednik uprave HŽ Infrastrukture rekao je da bi tijekom ljeta 

trebao biti poznat izvođač radova i onda dinamika gradnje. Od strane HŽ Putničkog prijevoza 

naručeno je 9 modernih i brzih vlakova i 1 ili 2 bi trebali biti osigurani za naše područje.  

Na prvo pitanje odgovorio je da što se tiče Hrvatskih cesta apsolutno legitimno i 

dobro pitanje vezano za prometnu infrastrukturu na području Općine Sveta Marija. Rekao je 

da se nada da će uskoro doći i do potpisivanja ugovora za obilaznicu Čakovec-Varaždin jer je 

sve gotovo i treba samo doći potpisati ugovor. A u toj prilici očekuje se ministar prometa i 

predsjednik uprave Hrvatskih cesta možda i još neki vladini dužnosnici i nakon toga bude 

prilika da se otvore teme i ostale cestovne infrastrukture. Poznato je da je na javnom 

savjetovanju druga faza obilaznice Čakovca, gradi se Prelog obilaznica i završava se dionica 

modernizacije ceste prema Murskom Središću.  

 Glede turističkog vlaka, rekao je da se radi o inovativnoj ideji Turističke zajednice 

vezano za Urbanovo i da je to bilo više u turističke svrhe.  

Dejan Drabić, vijećnik rekao je da je ulaganje u obrazovanje jedan od važnih ciljeva 

Međimurske županije. S tim u vezi posebna pažnja posvećuje se poboljšanju uvjeta života 

romske nacionalne manjine radi povećanja broja učenika koji upisuju i završavaju srednju 

školu. Kako bi se moglo procijeniti efikasnost dosadašnjih mjera i promišljati o unapređenju 

strategije, zamolio je sljedeće podatke: „Koliko učenika romske nacionalne manjine upisuje 

1. razred srednje škole ove školske godine u Međimurskoj županiji? Koliko od tih učenika 

prima stipendiju za školovanje? Koliko učenika romske nacionalne manjine odustaje od 

školovanja već tijekom prvog razreda srednje škole? Koliko učenika romske nacionalne 

manjine završava srednju školu?“. Kazao je da su navedeni podaci ključni za procjenu 

dosadašnjih aktivnosti te planiranje budućih ulaganja u obrazovanje i podršku romskoj 

zajednici, s krajnjim ciljem povećanja broja mladih Roma koji završavaju srednju školu, 

osiguravaju posao i stvaraju bolju budućnost za sebe i svoje obitelji.   

Drugo, rekao je da u Međimurskoj županiji djeluju četiri centra izvrsnosti, a s obzirom 

na njihove uspjehe i važnost, sigurno će ih u budućnosti biti i više. Cilj je da se u njihov rad 

uključe zainteresirani i daroviti učenici kako bi mogli razvijati svoje talente i vještine. Ključno 

je svim učenicima i njihovim roditeljima omogućiti pravovremene i točne informacije o 

mogućnostima koje centri izvrsnosti nude te je predložio da se netom prije početka nove 

školske godine ili odmah na početku iste, u organizaciji Međimurske županije, održi javna 

promocija svih centara izvrsnosti. Na taj način bi se svi zainteresirani učenici mogli 

informirati o mogućnostima koje centri nude kao i o načinu uključivanja u njihov rad. 

Također, predložio je da se prikupljaju i prate podaci o uključenosti učenika u centre 

izvrsnosti, kako bi se mogli analizirati podaci o tome iz kojih sredina i škola dolaze učenici te 

drugi relevantni podaci koji bi bili korisni za daljnju analizu i praćenje rada centara.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da se jako prati situacija sa školovanjem i 

obrazovanjem svih, pa i romske nacionalne manjine. Osigurano je 127 stipendija za 

deficitarna zanimanja odnosno za zanimanja elektrotehničari, vodoinstalateri, soboslikar i 

ličilac i to se radi u suradnji s općinama i gradovima. Sveukupno je osigurano 96.000,00 eura 

u ovoj godini od čega 36.000,00 eura osigurava proračun Međimurske županije ostatak 



općine i gradovi sukladno broju učenika, a stipendija iznosi 800,00 eura. Što se tiče samih 

potpora u obrazovanju radi se o 4000 srednjoškolaca, a potpora za radne materijale iznosi 

50,00 eura. Za 2000 studenata osigurana je jednokratna potpora od 100,00 eura i sad je 

prijedlog da se u rebalansu povećaju sredstva da se apsolutno svima osigura prijevoz. 

Glede centara izvrsnosti rekao je da je za svaki od centara u Proračunu Međimurske 

županije osigurano oko 26.000,00 eura, a nedavno je osnovan i Centar izvrsnosti umjetničke 

keramike u Graditeljskoj školi. Složio se s prijedlogom vijećnika da se napravi Dan centara 

izvrsnosti jer su dosadašnji rezultati i analize pokazali da oni učenici koji idu u centre 

izvrsnosti puno lakše mogu pokazati darovitost. A centri izvrsnosti su iznjedrili i državne 

prvake i sudionike na europskim i svjetskim natjecanjima.  

Na prvo pitanje, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno 

društvo i ljudska prava odgovorila je da stipendiranje učenika romske nacionalne manjine ne 

ide preko Međimurske županije nego je to jedna od mjera propisana u Akcijskom planu za 

uključivanje Roma koji je donijela Vlada Republike Hrvatske. Podaci su javno objavljeni na 

stranicama Ministarstva znanosti i obrazovanja prema kojima je u ovoj školskoj godini 

ukupno stipendirano 643 učenika na razini cijele Hrvatske, a u Međimurskoj županiji 227 

učenika. Radi se o iznosu od 132,00 eura odnosno 1.000,00 kuna dok ponavljači dobivaju 

manji iznos 39,00 eura odnosno 300,00 kuna. U prvi razred ove školske godine upisano je 

prema toj odluci o dobivanju stipendije 107 učenika od kojih je 15 ponavljača. U drugom 

razredu stipendije dobiva 60 učenika od kojih su 4 ponavljača. U trećem razredu 51 učenik, u 

četvrtom razredu 7 učenika te u petom razredu 2 učenice. Međimurska županija je još u 

veljači ove godine od resornog Ministarstva zatražila podatak koliko je sredstava unazad 

deset godina isplaćeno za stipendije učenika i studenata, koliko je njih dobilo smještaj u 

domovima i sve ostale mjere koje su propisane nacionalnim planom, ali do danas nisu 

odgovorili. 

Ivica Požgaj, vijećnik kazao je kako je poznato da je od siječnja ove godine, temeljem 

reforme zdravstvenog sustava, upravljačka i osnivačka prava Županijske bolnice Čakovec, kao 

i ostalih bolnica primarne zdravstvene zaštite preuzela država. Shodno tome, je pitao, je li 

došlo do kakvih promjena u ravnateljstvu, odnosno Upravnom vijeću bolnice, jer se nedavno 

u medijima moglo pročitati da se priča kako je dosadašnji ravnatelj smijenjen. Također, je 

pitao, je li država pokrila dug koji je Bolnica imala, koliko su se smanjile liste čekanja i je li 

Ustavni sud odgovorio na prijedlog ocjene ustavnosti podnesen od strane Županijske 

skupštine. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da je 1. siječnja stupio na snagu Zakon o 

zdravstvenoj zaštiti i time je država preuzela osnivačka prava svih općih i županijskih bolnica, 

pa i Županijske bolnice Čakovec. Nakon toga se praktično ništa nije desilo. Ravnatelj i 

Upravno vijeće su ostali isti te imaju punu podršku Županijske vlasti i nema nikakvoga razloga 

da bilo tko intervenira u smjenu osim ako ona nije motivirana političkom ili stranačkom 

preferencijom što bi bilo žalosno čak i tragično. Prema Izvješću o poslovanju Županijske 

bolnice Čakovec u 2023. godini je liječeno 596.906 pacijenata kojima je pruženo 1.256.736 

liječničkih usluga što je za 15 posto više u odnosu na 2022. godinu. Na bolničkom liječenju 



hospitalizirano je 15.556 pacijenata uz prosječno zadržavanje po liječenom pacijentu 5,67 

dana. Ostvareno je 89.781 bolničko-opskrbnih dana. Županijska bolnica Čakovec je jedna od 

četiri bolnica u Hrvatskoj koja odradi posao iznad limita i ima izbalansirano financijsko 

poslovanje. Da je prilikom raspodjele sredstava Vlade dobiveno više sredstava i da je HZZO 

priznao više ostvareni rad Bolnica bi bila debelo u plusu.  Idući tjedan je sastanak s ministrom 

zdravstva koji će biti itekako izazovan i težak jer nije u pitanju samo neka daljnja strategija 

naše zdravstvene ustanove od strane Ministarstva, nego je i pitanje zašto nema suglasnosti 

za palijativnu medicinu i za premještaj laboratorija za koje je izdana građevinska dozvola 

pred manje od godinu dana. Zaključio je kako se nada da će i sadašnji ravnatelj i Upravno 

vijeće ostati na svojim pozicijama jer su definitivno rezultatima opravdali svoju svrhu. 

Andreja Marić, vijećnica rekla je da je prije dva i pol tjedna u lokalnom tjedniku 

objavljen zanimljiv članak pod nazivom „Varaždinci zagađuju međimursku Dravu“. Gospodin 

Petar Horvat iz Cirkovljana, koji je bio sugovornik cijenjenom novinaru vezano uz navedenu 

temu joj je ustupio svoju dokumentaciju. Naime, godinama se otpadne vode s područja dijela 

Varaždinske županije, odnosno Općine Trnovec Bartolovečki, ispuštaju u Dravu i takva 

zagađena voda teče Međimurjem. Na varaždinskom području očito nemaju dovoljno 

uređaja,  odnosno kapaciteta uređaja za pročišćavanje otpadnih voda. Gospodin Horvat se u 

dva navrata obratio varaždinskom županu (7/2023. i 8/2023.) koji je proslijedio pitanje Gradu 

Varaždinu, a oni poduzeću Varkom, no odgovora još nema. Iz regionalnih medija moglo se u 

8/2023. saznati da je potpisan Ugovor za dogradnju i rekonstrukciju uređaja za pročišćavanje 

otpadnih voda na području Varaždina, radovi će završiti tek krajem 2026. godine, a trebali su 

potpisati ugovor još 2019. godine, ali je raskinut. Shodno navedenom zamolila je odgovore 

na sljedeća pitanja: „Molim Vas da komunicirate sa susjedima ima li Grad Varaždin odnosno 

Varaždinska županija ispravne i u funkciji kolektor - pročistače otpadnih i fekalnih voda i 

kojeg su kapaciteta s obzirom na broj domaćinstava, tvornica i ostalih koji se na njega 

priključuju? Ispuštaju li se na području Varaždinske županije u Dravu otpadne vode koje se 

ne smiju ispuštati, tko vrši kontrole i koliko često te u kojem je postotku ta voda pročišćena? 

U našoj Županiji, koliko mi je poznato, imamo četiri pročistača otpadnih voda (ne separatora) 

– Donja Dubrava, Mursko Središće, Čakovec i Donji Kraljevec. Ima li ih još i planira li se još 

koji na našem području? Kakva je kontrola i kvaliteta vode naših obiju rijeka?“. S obzirom da 

podržava napore pojedinih naših ekološki osviještenih građana u njihovoj borbi za zdravlje 

ljudi, ekologiju i zdrav okoliš, potpisom je dala podršku tzv. Zaštitarsko-ekološkom projektu 

„Globalno zatopljenje – ekstremne klimatske promjene“ g. Petra Horvata te se nada da će se 

župan, drugi uglednici i građani tome pridružiti.  

Drugo, istaknula je da mnogi naši sugrađani starije životne dobi, stariji od 65 godina 

odnosno nekih 25 posto stanovnika, imaju male mirovine, žive sami, ne mogu se brinuti više 

za sebe, a u Domovima za starije osobe je premalo mjesta. U Međimurskoj županiji su 

trenutno 24 privatna doma i 1 županijski. Odnosno 18 ustanova i 7 obiteljskih domova. Od 

18 ustanova samo 3 primaju psihičke bolesnike. Korisnika je trenutno oko 1500. Međimurska 

županija sufinancira izvaninstitucionalne aktivnosti samo ono što može. Tu su i 

gerontodomaćice i dnevni boravci. Prihodi od opskrbnina su uglavnom stabilni. 



Decentralizirana sredstva su povećana samo 5 posto, sredstva za plaće zaposlenih su porasla 

30 posto, materijalni troškovi lete u nebo. Zgrade i oprema domova (Centrala i Depadansa u 

Čakovcu) se godinama nisu održavale, a tu je i pitanje centralnog grijanja. Samo je jedna 

mogućnost za normalno funkcioniranje ustanove, a to je povećanje cijene smještaja 

korisnicima što će dodatno opteretiti ljude. Shodno navedenom zamolila je odgovore na 

sljedeća pitanja: „Ima li Međimurska županija u planu gradnju dodatnih domova (sama ili u 

suradnji s državom)? Kolike su liste čekanja u domovima u Međimurju? Koje su aktualne 

cijene u privatnim i državnim domovima?  Kakvi su sadašnji i budući kapaciteti? Kada će se 

rekonstruirati grijanje u Domu umirovljenika u Čakovcu? Pitanje kadrova po Domovima? 

Kakva je suradnja Županije s državom po pitanju smještaja u Domove i javljanja na natječaje? 

Predlažem da se od jeseni osnuje Radna skupina (međuresorna – stručne službe Županije, 

stručnjaci, vijećnici…) koja bi iznijela Plan i program skrbi za osobe starije životne dobi. Jeste 

li suglasni?“. 

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da je vidio članak glede 

zagađenja rijeke Drave što je bio dovoljan znak da se sve informacije provjere, a iste uzima s 

rezervom pošto se svake godine na niz lokacija u Međimurju od strane Zavoda za javno 

zdravstvo provodi ispitivanje kakvoće vode.  Da se nešto dramatično promijenilo Zavod bi 

već alarmirao, ali svakako će se sve provjeriti i u tom kontekstu postoji komunikacija s 

Varaždinskom županijom, Gradom Varaždinom, Zavodom za javno zdravstvo, Hrvatskim 

vodama i Međimurskim vodama. Kad se prikupe sve informacije onda će se ići ili u javnost ili 

s prijedlogom nekakvih mjera. Ujedno je zahvalio vijećnici na doprinosu što apelira na ovaj 

dio oko zaštite okoliša i kakvoći vode. 

Što se tiče drugog pitanja, rekao je da su kapaciteti smještaja u Domovima za starije i 

nemoćne osobe tema koja nije nova i ne bude se nažalost riješila sutra. Od 1523 smještajnih 

kapaciteta u svim domovima za starije i nemoćne trenutno je popunjeno njih 1445 jer je 

potrebno ostaviti jedan dio za korisnike koji trebaju smještaj odnosno za palijativne 

bolesnike i korisnike s rješenjem iz bolnice ili Centra za socijalnu skrb. Depadansa i Dom za 

starije i nemoćne u Čakovcu su javni, a sve ostalo su privatni domovi. Liste čekanja su velike, 

iako se dolaskom nove ravnateljice sve to skupa čisti. Županija je krenula s jednom 

dodatnom mjerom prema umirovljenicima te će za 365 korisnika s najnižim mirovinama 

osigurati 200,00 eura pomoći za smještaj u domovima. Usto su povećana sredstva prema 

Domu kako bi im se olakšalo pokrivanje svih troškova da i dalje ostane Dom sa najnižim 

cijenama. Paralelno s time gradi se novi dom odnosno Centar za starije i nemoćne u 

Nedelišću u vrijednosti od 12 milijuna eura. 6,2 milijuna eura je stiglo iz europskih fondova. U 

ovome trenutku je evaluacija javnog natječaja za izvođača radova. Ima dosta izvođača 

prijavljenih na projekt prema tome treba sve transparentno ocijeniti i onda kad bude odluka 

i potpisivanje ugovora radovi će krenuti i vjerojatno će isti biti završeni za nekih godinu i pol 

do dvije. Centar će imati kapacitet za 132 korisnika s tim da će se za 300 korisnika pružati 

izvaninstitucionalna usluga jer je i ta politika deinstitucionalizacije  važna u samom domu.  U 

međuvremenu suočeni sa svim izazovima djeluje Centar za pomoć u kući, Obiteljski centar, 

projekt gerontodomaćica, a općine i gradovi imaju projekt Zaželi. Po nekoj procjeni potrebna 



su još 3 javna doma i ako bude otvoren kakav natječaj za izgradnju novog Doma Županija će 

se svakako javiti na natječaj.  

Goran Kozjak, vijećnik osvrnuo se na „povijesno“ slijetanje helikoptera Helikopterske 

hitne medicinske službe Republike Hrvatske zbog akutne pacijentice rekavši da ne bi 

komentirao cirkus oko naslikavanja, ali da je isto bilo potpuno neprimjereno sa stručne 

strane s obzirom na stanje pacijentice. A s obzirom na vrhunsko vođenje bolnice, pitao je 

župana, kako komentira propust da heliodrom za hitne bolničke pacijente ne postoji u 

krugu/krovu bolnice, makar je rekonstruiran krov i cijela zgrada starog paviljona u kojem je i 

direktna vertikalna komunikacija s jedinicom intenzivnog liječenja i operativnim salama. 

Rekonstrukcija te zgrade preplaćena je barem 20 posto, a s obzirom na nedovršetak 

rekonstrukcije i kvalitetu, sa „samo“ 10 posto VTR-a, da se uspješno upravlja,  mogao  se 

napraviti heliodrom na krovu ili u krugu bolnice. 

Drugo, rekao je da nalaz državne financijske revizije Županije i Bolnice ima jedan 

zajednički zaključak – dugogodišnje dugovanje Županije prema Bolnici zbog kojih Bolnici 

svako malo prijete blokade računa zbog ovrha dobavljača materijala i opreme. Osim 

dugovanja Županije prema Bolnici nađene su i nepravilnosti u javnoj nabavi. Revizija je dala 

Bolnici obvezu i rok da do kraja ovog mjeseca naplati 1,2 milijuna eura te je pitao što je 

učinjeno po tom pitanju i zašto je Županija prije 3 godine prestala postupati po odluci 

Županijske skupštine od 13. travnja 2017. i Ugovoru o namirenju duga. Dodao je da su iste 

godine preko članova Upravnog vijeća, postavljenih preko župana, otpisane kamate na dug 

Bolnici u vrijednosti cca. 300.000,00 eura te ustvrdio da je to maćehinski odnos prema 

Bolnici. 

Matija Posavec, župan zamolio je vijećnika da ubuduće barem provjeri informacije jer 

ono što je iznio nisu točne informacije. Možda su bile takve pred godinu dana, ali u 

međuvremenu se puno toga promijenilo i dogodilo.  Što se tiče „povijesnog“ slijetanja 

helikoptera Helikopterske hitne medicinske službe rekao je da nije bilo povijesno, ali je bilo 

prvo te da ga je osobno nazvala ravnateljica Hrvatskog zavoda za hitnu medicinu doktorica 

Maja Grba – Bujević koja je rekla da po prvi puta imamo priliku pokazati svoju organiziranost 

o potrebi hitne helikopterske službe. Dakle, nije bilo nikakvog naslikavanja, a taj dan nije ni 

bio u Čakovcu. Prostor gdje je sletio helikopter je bio gotovo u krugu bolnice, preko ceste, i 

svi standardi su zadovoljeni. Pošto je nedavno ustrojena Helikopterska hitna medicinska 

služba na području cijele Hrvatske mora se dati prijedlog hoćemo li imati neki trajni 

heliodrom ili koristiti samo travnatu površinu odnosno hoćemo li imati heliodrom s 

infrastrukturom, a jedno od potencijalnih razmišljanja je da to bude negdje u krugu bolnice. 

Međutim, svima je poznato kako krug bolnice izgleda, ako ništa drugo ili zbog drveća, ili zbog 

automobila ili zbog zgrada i teško se može naći neki prostor za slijetanje helikoptera jer se 

moraju zadovoljiti sigurnosni aspekti. 

Glede drugog pitanja, s obzirom da vijećnik već godinama apostrofira nekakva 

netransparentna ulaganja u Županijsku bolnicu Čakovec, pojasnio je da su VTR-ovi, sama 

ulaganja i financijska sredstva pod strogom kontrolom Središnje agencije za ugovaranje i 

financiranje te svih javnopravnih državnih tijela.  S obzirom na to koliko ga osobno država 



voli da tu ima nečega već bi to bilo puno gore prikazano nego bi realno bilo. Prema tome taj 

višegodišnji projekt je prošao sve relevantne provjere i nema ništa sporno oko same obnove 

Bolnice. A što se dugova tiče, uvijek se može postaviti ono drugo pitanje, s druge strane 

medalje. Zar doista mislite da je Županija nešto dužna Bolnici? Dovoljno je samo pogledati 

ulaganja zadnjih pet godina u zdravstvene ustanove u koje je uloženo preko 30 milijuna eura 

što europskih sredstava, što županijskih sredstava. Najmanje su tu bila nacionalna sredstva. 

Najmanje. Možda ih se u promilima može mjeriti. Prema tome deset puta je više izvorni 

prihod Proračuna Međimurske županije dao i usmjerio prema adaptaciji, rekonstrukciji, 

nabavci opreme u bolnici nego je taj dug koji se administrativno knjiži. Primjerice sad je 

situacija da je uređaj za magnetsku rezonancu u vlasništvu Međimurske županije. Ne Bolnice. 

U vlasništvu Županije. Također,  onaj dograđeni prostor za radiološku dijagnostiku je 

Županija platila 3 milijuna kuna i vlasništvo je Međimurske županije. Opet ne Bolnice. Stoga 

je neke stvari potrebno regulirati i jednim dijelom ide u Ministarstvo da se sve to skupa 

regulira. U međuvremenu je Županija opet prebacila neka sredstva Bolnici iako je Bolnica 

pod osnivačkim pravima države. I dalje svaki mjesec Županija sufinancira pratnju roditelja s 

djetetom, iako je to više obaveza države. I zaista kad se sve sagleda nije mu jasno da netko 

može reći da se radi o maćehinskom odnosu prema Bolnici jer je Županijska bolnica Čakovec 

jedna od najljepših u Hrvatskoj. 

Goran Kozjak, vijećnik rekao je da je sad prvi put sletio helikopter hitne medicinske 

službe, ali već je par puta sletio Mi – 8, vojni helikopter. Znači nije prvi put. Drugo, 

decentralizirana sredstva nisu županijska sredstva već državna koja su dana Županiji. Treće, 

MR uređaj je platila država. Je županijski, ali ga je platila država, isto kao što će platiti novi 

CT. 

Igor Ivković, vijećnik prije nego je postavio pitanja pozvao je novinare da ostanu i na 

točki dnevnog reda o reviziji poslovanja Međimurske županije. 

Zatim se osvrnuo na netom završene parlamentarne izbore rekavši da su mandati  

podijeljeni kako su podijeljeni. Ljudi su dali svoj glas, odlučili tko su njihovi predstavnici i 

prepustili u principu parlamentarnim zastupnicima da sastave Vladu. Teoretski, HDZ je 

mogao sastaviti dvije Vlade, jednu sa desnijima od sebe i jednu sa centralnim strankama. 

Krenulo se u pregovore u oba smjera i dok su ostale stranke s centra kalkulirale i javno 

pripremale teren za pregovore jedino župan je izričito i jasno rekao da s HDZ-om nikad neće 

biti odnosno da neće sudjelovati u ovoj Vladi. S druge strane Slavonci, DP, odnosno desna 

strana se tu drugačije postavila. Oni su se unatrag pet-deset godina ponašali upravo kao što 

se župan sad ponašao odnosno inatili se, usporedivši taj inat s poznatom uzrečicom Inati se 

Slavonijo kojom se nisu koristili glasači nego političari i političke stranke. I sad mi, umjesto da 

fokus javnosti i cijele Hrvatske usmjerimo na Međimurje i međimurske projekte, gledamo 

kako HRT prati događanja iz Vukovara i što će si sad Vukovar poželjeti, kakve će projekte 

unijeti u program nove Vlade, a to smo mogli imati u Čakovcu. U Čakovcu su mogle biti 

kamere, u Čakovec je mogao dolaziti premijer i mogli su se održavati pregovori. I sve ovo o 

čemu sad pričamo o bolnici, o školama, o zaobilaznicama, moglo se unijeti u Koalicijski 

sporazum ili u pregovore. Dakle, nitko ne veli da je župan pregovore morao završiti ili sklopiti 



koaliciju s HDZ-om, ali barem pregovarati bi bilo minimalno pristojno prema Međimurju, 

međimurskim projektima i interesima. Shodno navedenom, pitao je župana zbog čega mu je 

draže sljedeće četiri godine govoriti da je država maćeha, a u principu je on taj koji ne želi 

pregovarati o međimurskim projektima odnosno sjedanju za isti stol odnosno biti dio Vlade 

koja o svemu tome odlučuje.  

Drugo, istaknuo je da je u medijima objavljen odgovor na vijećničko pitanje sa 

Gradskog vijeća Grada Čakovca o tome koliko i koji djelatnici u Gradu Čakovcu imaju dodatke 

na plaću odnosno stimulacije. Slijedom toga, pitao je koji djelatnici Međimurske županije 

dobivaju dodatke na plaću  odnosno stimulacije u kojem iznosu odnosno postotku. 

Matija Posavec, župan glede drugog pitanja odgovorio je da nitko ne dobiva dodatke 

na plaću u Međimurskoj županiji, osim magistara ili doktora znanosti. Dakle, 10 posto za 

magistre znanosti i 15 posto za doktore znanosti, a takvih su dvije osobe u cijeloj Županiji i to 

je sve. Što se tiče plaće dužnosnika, dakle župana i zamjenika, osim neto plaće nemaju 

nikakve druge benefite. Plaću djelatnika čini umnožak osnovice i koeficijenta, a regres i 

božićnica se dodjeljuju u dosta skromnijim iznosima u odnosu na druge i nažalost to 

djelatnici zamjeraju jer je prosjek plaće u Međimurskoj županiji dosta niži od prosjeka u 

nekim drugim županijama, pa i u Gradu Čakovcu.  

Što se tiče prvog pitanja, odgovorio je da iz pitanja vijećnika iščitava: ili si s HDZ-om ili 

nećeš dobiti ništa, i u toj situaciji završava svaki demokratski poredak, svako barem 

demokratsko izražavanje vlasti, ravnomjerni razvoj Hrvatske ili bilo što drugo što bi trebalo 

biti pristojno ili normalno u jednoj uređenoj europskoj državi. I to nije dobro i to je vrlo 

opasno. Dakle: kamere HRT-a će biti usmjerene prema Međimurju samo ako pregovaraš s 

HDZ-om. Dobit će Međimurje projekte samo ako si u vlasti s HDZ-om. Istaknuo je da se protiv 

toga treba boriti, a Vlada Republike Hrvatske koja je izabrana na parlamentarnim izborima, 

ne zato jer je dobila najviše, nego jer je dobila dovoljno, bi trebala s jednakom pažnjom 

ravnomjerno razvijati cijeli hrvatski kraj sa potrebama koje određena županija, grad ili općina 

ima te u okviru mogućnosti u kojima oni jesu. Prema tome, ovo priznanje: nisi s HDZ-om ili 

rekao si da nećeš s HDZ-om i sad nećeš dobiti ništa,  je zapravo i do sada bio njegov dojam, 

dojam većeg dijela hrvatske javnosti, međimurske javnosti osobito i to nije dobar smjer. 

Dolazak predsjednika Vlade, bilo kojeg ministra ili bilo koji drugi projekt ne smije biti upitan 

samo zato što HDZ u Međimurju nije na vlasti. To bi bila vrlo loša poruka i to se ne bi smjelo 

raditi. Zadnjih deset godina ova Županijska vlast je išla težim putem. Moglo je biti lakše, ali 

onda se možda neke stvari ne bi dogodile, a teži put ako je čišći, ispravniji, transparentniji, 

pošteniji, onda je i radost tih rezultata puno veća, nego kad vam nešto padne s neba.  

Igor Ivković, vijećnik rekao je da je župan izvrnuo njegove riječi te pojasnio da nikad 

nije govorio o tome: ili jesi s HDZ-om ili nisi, nego da je bila povijesna prilika da upravo župan 

i Međimurje budu u fokusu hrvatske javnosti kad su trajali pregovori i u tom trenutku bi 

kamere bile u Međimurju i slušalo bi se o međimurskim projektima u cijeloj Hrvatskoj. A 

umjesto toga župan se inati državnoj vlasti da bi dobio populističke simpatije, a ne projekte i 

ono što bi stvarno ljudima pomoglo. Ustvrdio je da je bio jasan da se ne radi o tome: ili jesi s 

HDZ-om ili nisi, nego da je bila prilika da Međimurje ima svojeg ministra, da sudjeluje u radu 



Vlade, da predlaže i ravnomjerno sjedi za stolom na svakoj sjednici Vlade zaključivši da 

Međimurje ne smije biti talac ega jedne osobe.  

Zlatko Marciuš, vijećnik podsjetio je da je na 15. sjednici Skupštine održanoj 21. 

prosinca 2023. godine usvojen amandman na Proračun za 2024. godinu kojim je predložio 

financiranje pilot projekta jednokratne novčane pomoći u sufinanciranju troškova smještaja 

umirovljenika u obiteljskim domovima, domovima za starije i nemoćne osobe i domovima za 

odrasle na području Međimurske županije. Pitao je, kada će doći do isplate na račune 

korisnicima Domova te hoće li biti isplaćeno i umirovljenicima koji će ispunjavati kriterije, a 

postat će korisnici kasnije odnosno do kraja ove godine. Ujedno se zahvalio županu što je 

prihvatio amandman te pročelnici Tošić-Grlač i njezinim suradnicima što su obradili podatke 

dodavši da će samim projektom biti obuhvaćeno 365 korisnika koji imaju mirovine ili prihode 

manje od 500,00 eura.  

Dr.sc. Sonja Tošić- Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 

zahvalila se na pohvali i konstruktivnoj suradnji. Istaknula je da će se u narednom tjednu 

održati sastanak sa svim domovima oko suradnje i kontrole isplaćenog novca. Sasvim sigurno 

neće ostati na 365 korisnika, jer neki nažalost umru, neki se presele, neki možda odu natrag 

kući te se planira još 100 korisnika. S 31.12. će se znati točan podatak i do 20.1. je obveza 

isplatiti  sredstva.  Za sada su osigurana sredstva za prvu isplatu, za prvih šest mjeseci ljudima 

koji imaju primanja manja od 500,00 eura. Potom se referirala na pitanje doktorice Marić te 

istaknula da na području Županije ima 25 Domova i oni jesu spremni na suradnju. Svi su 

Domovi otprilike išli na povećanje cijene do 20 posto ove godine i smatra da će tih 200,00 

eura biti dovoljno da bi oni koji imaju najmanje ili oni s rješenjem Centra za socijalnu skrb 

ipak imali veće mogućnosti  onda za kupnju hrane, odjeće ili za neki svoj užitak.  Ujedno je 

dala informaciju da je Međimurska županija dobila 61 tisuću eura za izgradnju Socijalnog 

plana i sva ona pitanja koja je postavila doktorica Marić će biti u tom Socijalnom planu 

riješena. Županija ima obvezu ugovoriti kuću koja će napraviti analizu za Međimursku 

županiju. Socijalni plan dat će prikaz i analizu podataka te će se dobiti kompletna slika 

socijalnih, gospodarskih i demografskih prilika. Posao mora biti gotov do kraja 11 mjeseca, a 

nakon toga ide edukacija Savjeta za socijalnu skrb, Savjeta za zdravlje, Obiteljskog centra i 

Zavoda za socijalni rad oko plana po kojem će se onda raditi.  

Ivan Borović, vijećnik kazao je kako je današnji aktualni sat započeo sa smiješnom 

situacijom kada je koalicijski partner kritizirao župana, međutim, nije sve tako crno u 

poljoprivredi. Istaknuo je da oporbi nije problem pohvaliti kada je nešto dobro te je pohvalio 

pročelnika nadležnog za potpore male vrijednosti za osmišljen program i za provedbu istog. 

Shodno navedenom pitao je kada poljoprivrednici mogu očekivati odluke i isplatu sredstava.  

Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i 

turizam odgovorio je da se za svaku pojedinačnu mjeru nakon obrade zahtjeva donosi odluka 

o financiranju i nakon toga brzo idu i isplate. 

Ivan Borović, vijećnik referiravši se na odgovor zamolio je pisani odgovor o tome 

koliko je korisnika zadovoljilo kriterije na Javni poziv za dodjelu potpora u poljoprivredi u 

2024. godini za MJERU 8, kada mogu očekivati odluku i isplatu sredstava. Ujedno je podsjetio 



da je prilikom donošenja Proračuna usvojen amandman kojim je tražio povećanje sredstva za 

MJERU 8 te je bilo rečeno da će se iskomunicirati s Ministarstvom poljoprivrede. Slijedom 

toga, pitao je za koliko je na kraju povećan iznos za predmetnu mjeru. 

Mladen Novak, vijećnik rekao je da je Međimurje najuspješnija regija u Hrvatskoj, 

nositelj prestižnih nagrada u turizmu i očuvanju prirode te vrlo uspješno u provođenju 

europskih projekata. Minulih dana nacionalni interes pobudila je vijest u svezi posla koji je 

Međimurje plin dobio u Zagrebu. Očekivano zagrebačke vlasti su osule drvo i kamenje na 

Međimurje plin, pa je tu bilo svakakvih komentara o poduzeću. Da se radi o malom poduzeću 

koje je od jučer na tržištu i da nemaju podršku vlasnika, a naši viđeni političari umjesto da 

čestitaju na uspjehu oni su ljuti i rezignirani i traže od Međimurja plina da obrazloži zašto 

dobro radi svoj posao. Kad ni to nije polučilo rezultate gradonačelnik Grada Zagreba 

Tomašević je nastavio sa neistinama i sa vrijeđanjima. Pa je tako, GPZ veliko uspješno 

poduzeće, a Međimurje plin malo, neuspješno i provincijsko poduzeće. Samim time ne 

vrijeđa samo Međimurje plin nego i cijelo Međimurje. Shodno navedenom, pitao je ima li 

župan saznanja o tome  planiraju li međimurske načelnice ili načelnici, gradonačelnica ili 

gradonačelnici stati iza svog poduzeća i javno čestitati na uspješnom vođenju poslovanja. 

Ako nemaju takve namjere, pitao je planira li ih potaknuti na to. Također, pitao je namjerava 

li župan reagirati na podcjenjivanje i omalovažavanje Međimurja od strane gradonačelnika 

Zagreba. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da se o aktivnostima i poslovanju Međimurje 

plina ne pita Međimursku županiju jer nema utjecaj niti vlasnički udio niti bilo kakva prava 

što se tiče samog poduzeća. Čestitao je Međimurje plinu na sklopljenom poslu, a konačnu 

satisfakciju i interes će imati međimurske općine i gradovi koje su vlasnici Međimurje plina te 

će ostvariti i dobit. Što se tiče g. gradonačelnika Zagreba, svatko tko izgubi ima se pravo 

ljutiti. Prema tome to je bila u tome trenutku vjerojatno njegova efektivna reakcija jer se 

radilo o dosta ozbiljnom poremećaju u dosadašnjem poslovanju i tamošnjeg i ovog 

poduzeća. Najavljuju se i nekakve tužbe, ali smatra da je natječaj bio transparentan, dobar i 

želi samo puno uspjeha Međimurje plinu da doista isporuči uslugu koja će biti kvalitetna za 

grad Zagreb, a da se pritom ne umanjuje kvaliteta usluga ili da se ne povećavaju cijene u 

Međimurju. Što se tiče gradonačelnice rekao je da nije izrazila ljutnju za posao, već zato što 

nije bila o istom obaviještena, što smatra opravdanim. Jer ako Grad Čakovec ima 

predsjednika Skupštine plina, ako ima najveći pojedinačni vlasnički udio u samoj firmi onda 

naravno taj najveći pojedinačni vlasnik treba dobiti sve relevantne informacije i oko samog 

natječaja. To je zapravo još jedan pokazatelj koliko se javna uprava i u Gradu Čakovcu sa 

sadašnjom strukturom, ali i županijska ne miješa u javna poduzeća ako ona dobro rade i ako 

ostvaruju rezultate.  

Mladen Novak, vijećnik kazao je da nije advokat Međimurje plina i neće braniti i 

obrazlagati njihove poslovne odluke, ali da se kao vijećnik Županijske skupštine osjeća 

uvrijeđeno nastupima gradonačelnika Tomaševića. Iz Međimurja nije bilo nikakve reakcije, a 

nije mogao reagirati Međimurje plin već su to trebali oni koji su izabrani u Međimurju da 

predstavljaju Međimurce.  I zato je postavio ovo pitanje i očekuje u sljedećem periodu da će 



se na taj način govoriti. Bilo je prije rečeno da nema kamera u Međimurju, pa se postavlja 

pitanje zašto bi ih i bilo. Sad kad je bila prilika, kad se moglo poentirati sa nečim pozitivnim je 

bila gromoglasna šutnja. Zato je važno da oni koji vode i imaju pristup medijima da kažu 

nešto pozitivno o Međimurju kako bi se promijenila slika o Međimurju koju imaju ljudi izvan 

Međimurja, a koja je prilično različita od one što mi mislimo o sebi.   

Ivica Baksa, vijećnik osvrnuo se na zataškavanje zaraze legionelom u zagrebačkoj 

bolnici Rebro od strane vodstva te je pitao župana trebamo li biti zabrinuti da će se takve 

stvari dogoditi i u Županijskoj bolnici Čakovec kada na čelo dođe netko iz HDZ-a. Ujedno je 

vijećniku Mladenu Novaku poručio da sutra ima govor u Saboru u svezi Međimurje plina.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da vijećnik sada malo prejudicira stvari te dodao 

da ne želi vjerovati da će članstvo u HDZ-u biti kriterij prilikom potencijalnog odabira 

ravnatelja ne samo Županijske bolnice Čakovec nego bilo koje druge ustanove. Istaknuo je da 

se nada da neće doći do smjene niti ravnatelja Županijske bolnice niti Upravnog vijeća jer za 

to nema nikakvog razloga, kriterija i elemenata. Ujedno je pohvalio te se zahvalio vijećniku 

što je prije nekoliko dana saborsku govornicu iskoristio za doprinos i razvoj Bolnice i upravo 

to je dobar put puno bolji nego nekakve isprazne rasprave. 

 
Po završetku aktualnog sata,  Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine otvorio je 

raspravu o predloženom dnevnom redu. 
 

U raspravi su sudjelovali: 

Igor Ivković, vijećnik predložio je da se ozbiljno razmisli da se na dnevni red uvrsti 

točka o izmjeni Poslovnika Skupštine zbog toga što je već zastario, ali i da bi se na drugi način 

reguliralo vrijeme trajanja govora i mogućnost odgovora. Pojasnio je da se iz sjednice u 

sjednicu postavljaju pitanja iz vladajuće strukture županu, proziva se oporbu, a oporba ne 

može apsolutno nikako odgovoriti na temelju Poslovnika. Ujedno je vijećniku Baksi rekao da 

su, koliko je njemu poznato, protekla tri ravnatelja Bolnice bili članovi HDZ-a, pa će možda 

biti i četvrti, peti ili šesti. Ali protekla tri su bili članovi HDZ-a, a da bi dobili potporu imali su 

uvjet, da se moraju isčlaniti iz HDZ-a i podržati župana. Isto kao što i pročelnice i ostali ako 

žele nešto biti moraju se zastidjeti svoje stranke, pa onda mogu nešto dobiti.  

Ivica Baksa, vijećnik složio se s prijedlogom vijećnika Ivkovića oko Poslovnika te mu 

poručio da se nada da s vrha stranke nisu čuli ono što je malo prije govorio, jer ako je to 

istina onda je to vrlo opasno, zabrinjavajuće i za zapitati se. 

 
Nakon rasprave, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika Skupština je utvrdila 

sljedeći dnevni red: 
 

1. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

2. PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 
GODINU 



3. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 
UČENICIMA SREDNJIH ŠKOLA ZA ŠKOLSKU GODINU 2024./2025. 

4. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA FINANCIRANJE PROJEKTA 
ENERGETSKE OBNOVE ŠKOLSKE SPORTSKE DVORANE OSNOVNE ŠKOLE PRELOG 

5. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE I PROVEDBU 
PROJEKTA „ENERGETSKA OBNOVA ZGRADE OSNOVNE ŠKOLE STRAHONINEC NA 
ADRESI ČAKOVEČKA 55, STRAHONINEC“        

6.  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE I PROVEDBU 
PROJEKTA „ENERGETSKA OBNOVA ZGRADE GOSPODARSKE ŠKOLE NA ADRESI 
VLADIMIRA NAZORA 38, ČAKOVEC“ 

7. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 
PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA PODRUČJU EKONOMSKE I TRGOVAČKE 
ŠKOLE ČAKOVEC I GIMNAZIJE JOSIPA SLAVENSKOG ČAKOVEC“ 

8. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 
PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA VIŠE LOKACIJA U PODRUČJU 
ZDRAVSTVENE ZAŠTITE, SOCIJALNE SKRBI I TURIZMA U MEĐIMURJU“ 

9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 
PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA PODRUČJU VIŠE ODGOJNO-
OBRAZOVNIH USTANOVA U MEĐIMURJU“ 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 
PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA PODRUČJU ŽUPANIJSKE BOLNICE 
ČAKOVEC“ 

11. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
IZGRADNJI ZGRADE I SPORTSKE DVORANE REGIONALNOG EDUKACIJSKO-
REHABILITACIJSKOG CENTRA ČAKOVEC 

12. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
SURADNJI IZMEĐU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE I REGIJE SREDIŠNJA GRČKA 

13. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NEKRETNINE (22A) NA KORIŠTENJE  MEĐIMURSKOM 
VELEUČILIŠTU U ČAKOVCU 

14. INFORMACIJA O POLJOPRIVREDI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
15. INFORMACIJA O OBAVLJENOJ FINANCIJSKOJ REVIZIJI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2022. GODINU  
16. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC ZA 2023. 

GODINU 
17. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 

ZAVODA ZA HITNU MEDICINU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE O RASPODJELI REZULTATA 

18. PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA 
GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU  

19. PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG VIJEĆA 
ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

20. IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE CENTAR DR. RUDOLFA STEINERA ZA 2023. GODINU 
21. A) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA D.O.O. ZA 2023. 

GODINU 
B) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA-SANACIJSKO 
ODLAGALIŠTE D.O.O. ZA 2023. GODINU 

22. IZVJEŠĆE O POSLOVANJU REGIONALNOG CENTRA ZA INVESTICIJE – MEĐIMURJE 
D.O.O. U 2023. GODINI 



23. IZVJEŠTAJ O RADU UDRUGA ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
ZA 2023. GODINU 

24. PRIJEDLOG IZMJENE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

25. PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU ANTIKORUPCIJSKOG POVJERENSTVA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

26. PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU STRUČNE KOMISIJE ZA ZAJEDNIČKA 

LOVIŠTA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

27. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O OSNIVANJU 
SPECIJALISTIČKE POSTROJBE  CIVILNE ZAŠTITE ZA TRAGANJE I SPAŠAVANJE U 
RUŠEVINAMA  MEĐIMURSKE ŽUPANIJE - LAKA KATEGORIJA 

28. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 
Prije nego se prešlo raditi po utvrđenome dnevnom redu Dragutin Glavina, 

predsjednik Skupštine rekao je da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise raspravio o svim 

točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

TOČKA 1. 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna 

Međimurske županije za 2023. godinu. Godišnji izvještaj je utvrdio župan te ga je  predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun  bez primjedbi je raspravio o Godišnjem izvještaju. 
 
Bez rasprave, Skupština je većinom glasova (30 „za“ i 1 „protiv“) uz 31 nazočnih 

vijećnika donijela 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

o izvršenju proračuna Međimurske županije za 2023. godinu 
 

TOČKA 2. 
PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA 

PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna 

Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna je utvrdio 

župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu I. izmjena i 
dopuna Proračuna. 

 
Uvodno obrazloženje podnio je Matija Posavec, župan. 
 
U raspravi su sudjelovali: Željko Pavlic, vijećnik i Matija Posavec, župan. 
 



Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (25 „za“ i 5 „suzdržanih“) uz 30 
nazočnih vijećnika donijela 

I. IZMJENE I DOPUNE 

Proračuna Međimurske županije za 2024. godinu 

 

TOČKA 3. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 

UČENICIMA SREDNJIH ŠKOLA ZA ŠKOLSKU GODINU 2024./2025. 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o dodjeli jednokratne 

financijske potpore redovnim učenicima srednjih škola za školsku godinu 2024./2025. 

Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“) uz 28 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o dodjeli jednokratne financijske potpore redovnim učenicima srednjih škola za školsku 

godinu 2024./2025. 

 

TOČKA 4. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA FINANCIRANJE PROJEKTA 

ENERGETSKE OBNOVE ŠKOLSKE SPORTSKE DVORANE OSNOVNE ŠKOLE PRELOG 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

financiranje projekta energetske obnove školske sportske dvorane Osnovne škole Prelog. 

Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za financiranje projekta energetske obnove školske sportske dvorane 

Osnovne škole Prelog 

 

TOČKA 5. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE I PROVEDBU 

PROJEKTA „ENERGETSKA OBNOVA ZGRADE OSNOVNE ŠKOLE STRAHONINEC NA ADRESI 
ČAKOVEČKA 55, STRAHONINEC“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sufinanciranje i provedbu projekta „Energetska obnova zgrade Osnovne škole Strahoninec na 



adresi Čakovečka 55, Strahoninec“. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 

Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sufinanciranje i provedbu projekta „Energetska obnova zgrade 

Osnovne škole Strahoninec na adresi Čakovečka 55, Strahoninec“ 

 

TOČKA 6. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE I PROVEDBU 

PROJEKTA „ENERGETSKA OBNOVA ZGRADE GOSPODARSKE ŠKOLE NA ADRESI VLADIMIRA 
NAZORA 38, ČAKOVEC“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sufinanciranje i provedbu projekta „Energetska obnova zgrade Gospodarske škole na adresi 

Vladimira Nazora 38, Čakovec“. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini 

na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sufinanciranje i provedbu projekta „Energetska obnova zgrade 

Gospodarske škole na adresi Vladimira Nazora 38, Čakovec“ 

 

TOČKA 7. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 

PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA PODRUČJU EKONOMSKE I TRGOVAČKE 
ŠKOLE ČAKOVEC I GIMNAZIJE JOSIPA SLAVENSKOG ČAKOVEC“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na području Ekonomske i 
trgovačke škole Čakovec i Gimnazije Josipa Slavenskog Čakovec“. Prijedlog odluke je utvrdio 
župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na 

području Ekonomske i trgovačke škole Čakovec i Gimnazije Josipa Slavenskog Čakovec“ 



 

TOČKA 8. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 

PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA VIŠE LOKACIJA U PODRUČJU ZDRAVSTVENE 
ZAŠTITE, SOCIJALNE SKRBI I TURIZMA U MEĐIMURJU“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na više lokacija u području 
zdravstvene zaštite, socijalne skrbi i turizma u Međimurju“. Prijedlog odluke je utvrdio župan 
i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na 

više lokacija u području zdravstvene zaštite, socijalne skrbi i turizma u Međimurju“ 

 

TOČKA 9. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 

PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA PODRUČJU VIŠE ODGOJNO-OBRAZOVNIH 
USTANOVA U MEĐIMURJU“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na području više odgojno-
obrazovnih ustanova u Međimurju“. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na 

području više odgojno-obrazovnih ustanova u Međimurju“ 

 

TOČKA 10. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „MJERE 

PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA NA PODRUČJU ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC“ 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na području Županijske 
bolnice Čakovec“. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Mjere prilagodbe klimatskim promjenama na 

području Županijske bolnice Čakovec“ 

 

TOČKA 11. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O IZGRADNJI 

ZGRADE I SPORTSKE DVORANE REGIONALNOG EDUKACIJSKO-REHABILITACIJSKOG CENTRA 
ČAKOVEC 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

sklapanje Sporazuma o izgradnji zgrade i sportske dvorane Regionalnog edukacijsko-
rehabilitacijskog centra Čakovec. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini 
na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi su raspravili o 

Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o izgradnji zgrade i sportske dvorane 

Regionalnog edukacijsko-rehabilitacijskog centra Čakovec 

 

TOČKA 12. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O SURADNJI 

IZMEĐU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE I REGIJE SREDIŠNJA GRČKA 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
sklapanje Sporazuma o suradnji između Međimurske županije i Regije središnja Grčka. 
Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za međužupanijsku suradnju bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“) uz 28 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o suradnji između Međimurske županije i 

Regije središnja Grčka 

 

TOČKA 13. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NEKRETNINE (22A) NA KORIŠTENJE  MEĐIMURSKOM 

VELEUČILIŠTU U ČAKOVCU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju nekretnine (22 a) 
na korištenje  Međimurskom veleučilištu u Čakovcu. Prijedlog odluke je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 



Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“) uz 28 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju nekretnine (22 a) na korištenje  Međimurskom veleučilištu u Čakovcu 

 

TOČKA 14. 
INFORMACIJA O POLJOPRIVREDI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Informaciju o poljoprivredi Međimurske 

županije. Informaciju je Skupštini na znanje predložio župan. 
 
Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi je raspravio o Informaciji. 

 

Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam 

uvodno je prezentirao Informaciju. 

 
 U raspravi su sudjelovali: Zvonimir Siladi, vijećnik i Ivan Martan, vijećnik. 

 

 Nakon rasprave, Skupština je Informaciju primila na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Informacije o poljoprivredi Međimurske županije 

 

TOČKA 15. 
INFORMACIJA O OBAVLJENOJ FINANCIJSKOJ REVIZIJI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Informaciju o obavljenoj financijskoj reviziji 
Međimurske županije za 2022. godinu. Informaciju je Skupštini na znanje predložio župan. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Informaciji. 

 

 Uvodno obrazloženje podnijela je Natalija Šoltić, pročelnica Službe za unutarnju 

reviziju.  

 

U raspravi su sudjelovali: Igor Ivković, vijećnik, Dragutin Glavina, predsjednik 

Skupštine, Ivica Baksa, vijećnik i Matija Posavec, župan. 

 

Nakon rasprave, Skupština je Informaciju primila na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Informacije o financijskoj reviziji Međimurske županije za 2022. godinu 

 

 



TOČKA 16. 
GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC ZA 2023. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o radu i poslovanju 
Županijske bolnice Čakovec za 2023. godinu. Godišnje izvješće je utvrdio župan i predložio ga 
je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za zdravstvo bez primjedbi su raspravili o 

Godišnjem izvješću. 
 
U raspravi su sudjelovali: Andreja Marić, vijećnica i Igor Šegović, ravnatelj Županijske 

bolnice Čakovec. 
 
Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“) uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

Godišnje izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu i poslovanju Županijske bolnice Čakovec za 2023. 

godinu 

 

TOČKA 17. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA ZAVODA 

ZA HITNU MEDICINU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE O RASPODJELI REZULTATA 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na 
Odluku Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Međimurske županije o raspodjeli 
rezultata. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za zdravstvo bez primjedbi su raspravili o 

Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Međimurske 

županije o raspodjeli rezultata 

 

TOČKA 18. 
PRIJEDLOG I. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I 

ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU  
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog 
plana i Godišnjeg plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu. 
Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog  i Godišnjeg plana je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 



Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 
infrastrukturu bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu I. izmjena i dopuna Financijskog i 
Godišnjeg plana. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (21 „za“) uz 21 nazočnih vijećnika usvojila I. 

izmjene i dopune Financijskog i Godišnjeg plana te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o davanju pozitivnog mišljenja na I. izmjene i dopune Financijskog plana i Godišnjeg plana 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu 

 

TOČKA 19. 
PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG VIJEĆA 

ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju 
člana Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Međimurske županije. Prijedlog odluke je 
utvrdio Odbor za izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika donijela  
ODLUKU 

o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Međimurske 
županije 

 
TOČKA 20. 

IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE CENTAR DR. RUDOLFA STEINERA ZA 2023. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu ustanove Centar dr. Rudolfa 
Steinera za 2023. godinu. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi su 

raspravili o Izvješću. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (23 „za“) uz 23 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu ustanove Centar dr. Rudolfa Steinera za 2023. godinu 

 

TOČKA 21. 
A) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA D.O.O. ZA 2023. GODINU 

B) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O POSLOVANJU DRUŠTVA PIŠKORNICA-SANACIJSKO ODLAGALIŠTE 
D.O.O. ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnje izvješće o poslovanju društva 

Piškornica d.o.o. i društva Piškornica - sanacijsko odlagalište za 2023. godinu. Predmetna 
izvješća je utvrdio župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i donošenje.  



 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša bez 

primjedbi su raspravili o Godišnjim izvješćima. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika usvojila A) 

Godišnje Izvješće te je donijet  
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju društva Piškornica d.o.o. za 2023. godinu 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika usvojila B) 

Godišnje izvješće te je donijet  
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o poslovanju društva Piškornica-sanacijsko odlagalište d.o.o. 

za 2023. godinu 

 
TOČKA 22. 

IZVJEŠĆE O POSLOVANJU REGIONALNOG CENTRA ZA INVESTICIJE – MEĐIMURJE D.O.O. U 
2023. GODINI 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o poslovanju Regionalnog centra za 

investicije – Međimurje d.o.o. u 2023. godini. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili 

o Izvješću. 
 
Bez rasprave, Skupština je većinom glasova (20 „za“ i 1 „suzdržanim“) uz 21 nazočnih 

vijećnika usvojila Izvješće te je donijet  
 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Regionalnog centra za investicije – Međimurje d.o.o. u 

2023. godini 

 
TOČKA 23. 

IZVJEŠTAJ O RADU UDRUGA ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvještaj o radu Udruga zajednice tehničke 

kulture Međimurske županije za 2023. godinu. Izvještaj je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Izvještaju. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (21 „za“) uz 21 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet  



ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvještaja o radu Udruga zajednice tehničke kulture Međimurske županije za 

2023. godinu 

 

TOČKA 24. 
PRIJEDLOG IZMJENE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog izmjene Programa javnih potreba u 
sportu Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog izmjene Programa je utvrdio župan i 
predložio ih je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu izmjene Programa. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (21 „za“) uz 21 nazočnih vijećnika donijela 
IZMJENE 

Programa javnih potreba u sportu Međimurske županije za 2024. godinu 

 

TOČKA 25. 
PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU ANTIKORUPCIJSKOG POVJERENSTVA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o osnivanju Antikorupcijskog 
povjerenstva Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika donijela  

 

ODLUKU 

o osnivanju Antikorupcijskog povjerenstva Međimurske županije 

 
TOČKA 26. 

PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU STRUČNE KOMISIJE ZA ZAJEDNIČKA 

LOVIŠTA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju 

Stručne komisije za zajednička lovišta Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio 
župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke,  a 

Odbor za izbor i imenovanja je dao pozitivno mišljenje.  
 
U raspravi su sudjelovali: Ivan Martan, vijećnik i Matija Posavec, župan. 
 



Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika donijela  
ODLUKU 

o osnivanju i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta Međimurske županije 

 

TOČKA 27. 
PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O OSNIVANJU SPECIJALISTIČKE 
POSTROJBE  CIVILNE ZAŠTITE ZA TRAGANJE I SPAŠAVANJE U RUŠEVINAMA  MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE - LAKA KATEGORIJA 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage 
Odluke o osnivanju specijalističke postrojbe civilne zaštite za traganje i spašavanje u 
ruševinama  Međimurske županije - laka kategorija. Prijedlog odluke je  utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o stavljanju izvan snage Odluke o osnivanju specijalističke postrojbe  civilne zaštite za 

traganje i spašavanje u ruševinama  Međimurske županije - laka kategorija 

 

TOČKA 28. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju 
Savjeta mladih Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za mladež bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“) uz 22 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Međimurske županije 

 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine zaključio 

sjednicu u 12:40 sati. 

PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
KLASA:024-02/24-01/7                                                   
URBROJ: 2109-02-24-03 
Čakovec, 20. lipnja 2024. 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 18. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 
 


